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Protokół Nr XV/2025 

z XV sesji Rady Powiatu Kolskiego 

z dnia 27 lutego 2025r.

XV sesja Rady Powiatu Kolskiego odbyła się 27 lutego 2025r, w sali 102 Starostwa Powiatowego 

w Kole i trwała od godz. 12:00 do godz. 13.50.

1. Otwarcie sesji

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Kolskiego Ryszard Kasiorek.

2. Powitanie gości

Przewodniczący rady powitał radnych, naczelników, kierowników służb, jednostek i wszystkich 

obecnych. Przewodniczący rady poinformował uczestników sesji, że obrady są rejestrowane za 

pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk.

3. Stwierdzenie quorum

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w XV sesji udział bierze 17 radnych, 

co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania uchwał.

Obecni: Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, 

Kropidłowski Robert, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Ochędalska Ewa, Michalska Anna, 

Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Świątek Marek, Tomczak Henryk, 

Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

Nieobecni: Kozajda Mariusz, Marciniak Marek, Niestrawska Aneta, Szarecki Zbigniew.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Do obrad dołączyła o godz. 12.07 radna Aneta Niestrawska. Na sali obecnych 18 radnych.

4. Przyjęcie protokół z XIV sesji

Nikt nie wniósł uwag do protokołu, wobec powyższego Przewodniczący rady poddał pod 

głosowanie protokół z XIV sesji Rady Powiatu Kolskiego.



Wyniki głosowania: głosowało 18 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Ochędalska Ewa, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Politańska Agnieszka, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak 

Zenon, Wieczorek Dorota.

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1)

Niestrawska Aneta

Nieobecni na sesji: Kozajda Mariusz, Marciniak Marek, Szarecki Zbigniew.

Protokół z XIV sesji Rady Powiatu Kolskiego został przyjęty. Wydruk z głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

5. Przyjęcie porządku obrad

Nikt nie zgłaszał uwag do proponowanego porządku obrad, w związku z tym przewodniczący 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania: głosowało 18 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Ochędalska Ewa, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Politańska Agnieszka, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak 

Zenon, Wieczorek Dorota.

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1)

Niestrawska Aneta

Nieobecni na sesji: Kozajda Mariusz, Marciniak Marek, Szarecki Zbigniew.

Porządek obrad XV sesji Rady Powiatu Kolskiego został przyjęty. Wydruk z głosowania 

imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.



Porządek obrad przedstawia się następująco:

1.Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Powiatu.

2 .Powitanie.

3 .Stwierdzenie quorum.

4 .Przyjęcie protokołu z XIV sesji.

5 . Przyjęcie porządku obrad.

6.I nformacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

7 . Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach.

8 . Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwał.

9 .Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu kolskiego na 2025r.

10 .Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Kolskiego na lata 2025-2029.

11 .Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Kole z 
Zespołu Opiekuńczo- Edukacyjno-Wychowawczego w Kole.

12 .Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przez Samodzielny 
Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kole.

13 . Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kole z realizacji zadań 
w 2024r

14. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Kolskiego w 
2024r.

15 . Wolne głosy i wnioski.

16 .Zamknięcie obrad.

Do obrad dołączył o godz. 12.13 radny Mariusz Kozajda. Na sali obecnych 19 radnych.

6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

Starosta Robert Kropidłowski przedstawił informację z działalności wydziałów i jednostek 

zespolonych za m-c styczeń. Materiały te stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Starosta Kolski na zakończenie swojego wystąpienia w imieniu Powiatowego Lekarza 

Weterynarii Radosława Namyślaka złożył podziękowanie i wyrazy wdzięczności dla władz 

powiatu kolskiego, członków Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, samorządów 

gminnych, służb Policji, Państwowej Straży Pożarnej, Ochotniczych Straży Pożarnych, 

Państwowej Powiatowej Inspekcji Sanitarnej, Powiatowego Zarządu Dróg, biorących udział w 



realizacji zadań związanych z wszczętą w dniu 29 stycznia 2025 r. akcją likwidacji ogniska 

wysoce zjadliwej ptasiej grypy zlokalizowanego w miejscowości Barłogi w gminie Grzegorzew.

7. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach.

Przewodniczący rady poinformował, że nie wpłynęły od radnych żadne interpelacje i zapytania.

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwał.

Projekt przedstawił skarbnik Zygmunt Sołtysiak. Projekt dotyczy uchylenia uchwał w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Koło w latach 2024-2025 na 

dofinansowanie sporządzenia wniosku o dofinansowanie ze Szwajcarsko-Polskiego Programu 

Rozwoju Miast. Miasto Koło nie podpisało umowy z powiatem kolskim na realizację ww. 

zadania. Skarbnik dodał, że to powiat kolski wystąpił do miasta Koła z inicjatywą, aby do ww. 

projektu dodać zadanie dot. obszaru ochrony zdrowia i ochrony socjalnej, przede wszystkim 

pozyskanie środków na dostosowanie budynku B szpitala na potrzeby utworzenia ZOL-u w 

kolskim szpitalu. Jednak Burmistrz Koła zrezygnował i nie doszło do podpisania umowy. Miasto 

Koło samodzielnie będzie aplikowało o środki na realizację zadań miejskich w ww. projekcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchylenia uchwał.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Kropidłowski Robert, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Ochędalska Ewa, Michalska Anna, 

Niestrawska Aneta, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Świątek Marek, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

Nieobecni na sesji; Marciniak Marek, Szarecki Zbigniew.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XV/77/2025 i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu.



9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 

2025r.

Skarbnik Zygmunt Sołtysiak poinformował, że projekt uchwały był omawiany na merytorycznej 

Komisji Budżetu i Finansów. Przedstawił zmiany w zakresie udzielonych Powiatowi dotacji 

celowych oraz dodatkowe zmiany, które powstały po terminie przesłania projektu uchwały 

radnym. Stanowią one załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

W dyskusji nie zabrał nikt głosu.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie powiatu kolskiego na 2025r.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Kropidłowski Robert, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Ochędalska Ewa, Michalska Anna, 

Niestrawska Aneta, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Świątek Marek, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

Nieobecni na sesji; Marciniak Marek, Szarecki Zbigniew.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XV/78/2025 i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Kolskiego na lata 2025-2029.

Skarbnik Zygmunt Sołtysiak przedstawił projekt uchwały. Zmiany głównie dotyczą aktualizacji i 

dostosowania limitów zobowiązań przedsięwzięć zawartych w WPF do zakresu ich realizacji. 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.



Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Kolskiego na lata 2025- 

2029.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Kropidłowski Robert, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Ochędalska Ewa, Michalska Anna, 

Niestrawska Aneta, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Świątek Marek, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

Nieobecni na sesji; Marciniak Marek, Szarecki Zbigniew.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XV/79/2025 i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Kole 

z Zespołu Opiekuńczo- Edukacyjno - Wychowawczego w Kole.

Projekt uchwały przedstawił wicestarosta Lech Brzeziński. Zgodnie z treścią art. 91 ust. 

7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r.- Prawo Oświatowe organ prowadzący zespół szkół lub 

placówek albo szkół i placówek może wyłączyć z zespołu szkołę lub placówkę, włączyć do 

zespołu szkołę lub placówkę, a także może rozwiązać zespół. Przedłożył radnym projekt 

uchwały zakłada, że z dniem 31 sierpnia 2025r. nastąpi wyłączenie Poradni Psychologiczno - 

Pedagogicznej w Kole z Zespołu Opiekuńczo - Edukacyjno - Wychowawczego w Kole.

Wyłączenie Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Kole z Zespołu Opiekuńczo - 

Edukacyjno - Wychowawczego w Kole podyktowane jest różnicą finansowania szkół i placówek 

wchodzących w ww. Zespół oraz różnicami formalno - administracyjnymi wpływającymi na 

prawidłowe funkcjonowanie szkół i placówek wchodzących w jego skład. Zgodnie z § 4 pkt. 1 i 

pkt. 2 ust 1 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 7 września 2017 r. w sprawie 

orzeczeń i opinii wydawanych przez zespoły orzekające działające w publicznych poradniach 

psychologiczno-pedagogicznych to dyrektor poradni jako przewodniczący kieruje i zwołuje 



zespół orzekający, a wyłączenie Poradni z Zespołu spowoduje utworzenie autonomicznego 

stanowiska Dyrektora. Kurator oświaty wyraził pozytywną opinię do powyższych propozycji. 

W dyskusji nie zabrał nikt głosu.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Poradni Psychologiczno- Pedagogicznej w Kole z Zespołu Opiekuńczo- Edukacyjno 

- Wychowawczego w Kole.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Kropidłowski Robert, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Ochędalska Ewa, Michalska Anna, 

Niestrawska Aneta, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Świątek Marek, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

Nieobecni na sesji; Marciniak Marek, Szarecki Zbigniew.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XV/80/2025 i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kole.

Projekt przedstawił naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Łukasz Ziemniak. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole wystąpił z wnioskiem 

o wyrażenie zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kole, na 

oddanie w dzierżawę gruntu o powierzchni łącznej 954,84 m2, stanowiącego część 

zabudowanej działki oraz obszaru przyległego do budynku stacji dializ na kolejny okres 5 lat, 

poczynając od dnia 18.11.2025r. Grunt miałby zostać wydzierżawiony dla DaVita Sp. z o.o. na 

potrzeby stacji dializ.

W dyskusji nie zabrał nikt głosu.

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.



Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej w Kole.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Kropidłowski Robert, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Ochędalska Ewa, Michalska Anna, 

Niestrawska Aneta, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Świątek Marek, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

Nieobecni na sesji: Marciniak Marek, Szarecki Zbigniew.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XV/81/2025 i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu.

Radny Mariusz Kozajda opuścił obrady o godz. 13.09. Na sali obecnych 18 radnych.

13. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kole z realizacji 

zadań w 2024r.

Informacje przedstawił komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kole 

Krzysztof Żurawik. Informacja była omawiana także na posiedzeniu Komisji Gospodarczej i 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Radny Marek Tomicki opuścił obrady o godz. 13.29. Na sali obecnych 17 radnych.

Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek wspomniał, że współpraca pomiędzy strażakami z PSP 

a druhami stanowi wzór do naśladowania. Na ręce Komendanta składa podziękowania dla 

strażaków za szkolenie druhów ochotników. Profesjonalizm działania oraz pełna 

dyspozycyjność strażaków oraz druhów zasługuje na wielki szacunek. Dzięki takiej postawie 

mieszkańcy powiatu kolskiego mają poczucie bezpieczeństwa.

Starosta Kolski Robert Kropidłowski poprosił komendanta o przekazanie na spotkaniach z 

druhami podziękowania za ich oddaną służbę na rzecz mieszkańców powiatu kolskiego.



Rada Powiatu przyjęła informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Kole z realizacji zadań w 2024r. przez aklamację.

Radny Rafał Ławniczak opuścił obrady o godz. 13.39. Na sali obecnych 16 radnych.

14. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Kolskiego w 2024r.

Informacje przedstawił komendant Jacek Brzęcki. Informacja była omawiana także na 

posiedzeniu Komisji Gospodarczej i stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Starosta Robert Kropidłowski oraz przewodniczący rady Ryszard Kasiorek zabierając głos 

podziękowali komendantowi Policji za efektywną współpracę, konstruktywny dialog oraz 

nieocenione wsparcie w realizacji wspólnych zadań w obszarze poprawy bezpieczeństwa w 

powiecie kolskim. Współpraca Policji z Powiatowym Zespołem Zarządzania Kryzysowego 

Starostwa Powiatowego w Kole jest bardzo dobra.

Rada Powiatu przyjęła informacja o stanie bezpieczeństwa i porzqdku publicznego na terenie 

Powiatu Kolskiego w roku 2024r. przez aklamację.

15. Wolne głosy i wnioski.

Nikt nie zgłaszał.

16. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek zamknął 

obrady XV sesji o godz. 13:50 

Protokółowała:

Malwina Morzycka

Przewodniczący
I R acfy Pb ł u Ko Is ki 0 g o

Ryszard Kasiorek


